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Številka:  24-07/2023 

Datum:    27. 07. 2023 

 

Z A P I S N I K 

 

4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Čemšenik, ki je potekala 08. 05. 2023 ob 19.30, 

v poslovnih prostorih KS Čemšenik. 

 

Prisotni člani KS Čemšenik: Mitja Lazar, predsednik KS, Rado Pirnat, podpredsednik 

KS, Tomaž Turnšek, Martin Matko, Ema Virant, Alenka Konšek, Boštjan Bebar 

 

Ostali prisotni: Tanja Kovač 

 

Uvodoma je predsednik pozdravil vse prisotne in je v nadaljevanju ugotovil sklepčnost  

4. redne seje, od članov sveta krajevne skupnosti in v potrditev dal naslednji dnevni 

red: 

 

1. Sprejem zapisnika 3. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne 02. 03. 2023 

2. Seznanitev in poročilo predsednika o izvajanju aktivnosti v KS Čemšenik 

3. Ključne razvojne usmeritve Sveta KS v obdobju 2022-2026 

4. Sklep o imenovanju članov pokopališkega odbora za obdobje 2023-2027  

5. Seznanitev s predlogom pokopališkega odbora glede višine cen pokopaliških 

storitev 

6. Poročilo zimske službe 

7. Pobude, predlogi in vprašanja 

 

O predlaganem dnevnem redu je glasovalo 6/6 članov sveta KS. 

 

Sklep: Člani KS Čemšenik soglasno potrdijo dnevni red 3. redne seje Sveta KS 

Čemšenik. 

 

Ad. 1 

Sprejem zapisnika 3. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne 02. 03. 2023 

SKLEP: Člani KS Čemšenik soglasno potrdijo zapisnik 3. redne seje Sveta KS Čemšenik. 

 

 



Ad 2. 

Seznanitev in poročilo predsednika o izvajanju aktivnosti v KS Čemšenik 

Mitja Lazar, predsednik KS: pri podjetju InterCal smo se dogovorili za ceno gramoza s 

količinskim popustom, zato se za popravila cest preferira gramoza podjetja InterCal (na 

lokaciji bivši »apnenci«). S tako ponudbo lahko nadzorujemo razpoložljiva sredstva, ki 

jih imamo predvidena za obnovo cest v letošnjem letu. Za prevoz peska imamo 

podpisano pogodbo z avtoprevoznikom Viktorjem Sajovicem. 

Društvo vaških žena Čemšenik je organiziralo potopisno predavanje Pot po Caminu. 

Krajevna skupnost jim je pri dogodku pomagala z izposojo projektorja in platna. 

Na projektu RUNE, ki ga trenutno izvajajo po naših krajih so začeli z drugo fazo gradnje.  

21.04. in 25. 04. smo skupaj z glavnimi na projektu naredili terenski pregled po KS in 

poizvedovali, kje naj bi bila zgrajena mreža in kje so možnosti gradnje, da se pokrije 

kar največ hišnih številk na t.i. sekundarijih (Vrhe, sp.Znojile/sp. Jesenovo, Brezje, 

Zabreznik, Ržiše, Ržiše-Gamberk, zg. Dobrljevo).  Trenutno imajo neko okvirno sliko, 

kako naj bi pokrili naše območje. Glede izbiranja naslovov, do kam bo optični kabel 

speljan se ni odločala niti KS, niti občina, saj gre za evropski projekt, zato se poskušamo 

zdaj dogovoriti za čim bolj ugodne rešitve in čim večjo pokritost celotnega terena. Svet 

krajevne skupnosti je v stalnih kontaktih glede dinamike in možnosti izgradnje teh tras, 

hkrati pa tudi pohvala krajanom za aktivno in pozitivno sodelovanje pri tem. 

 

Glede utrjevanja cest smo trenutno v fazi popravil. Zaradi obilnega deževja je bilo 

potrebno popravilo in dovoz gramoza na cesto Ržiše-Zabreznik-Izlake in dovoz peska 

za cesto proti Žmrgalu. Zenkrat so v planu ceste na Vrheh, sp. Znojile, proti Primožu, 

znojile-Šmid in glede na vremenske razmere tudi ostali odseki, ki bodo zaradi deževja 

potrebni sanacije.  

 

Mitja Lazar: Trenutno je zaprta cesta Sp. Znojile - Zg. Znojile; Jelovica. 

Zaradi posipanja cest v zimskem času je bilo na travnikih ob glavnih cestah veliko peska, 

zato smo poskrbeli za čiščenje mej na Vrheh in v Dobrljevem (Benko Bogdana). 

V sredo imamo sestanek glede prosvetnega doma, kjer se bomo dogovorili o okvirnem 

popisu del in idejno zasnovo o obnovi. Legalizacija objekta ni vprašljiva, saj je bil 

zgrajen pred letom 1967, potrebno ga bo v prvi fazi statično sanirati.  

S komunalo Zagorje smo se dogovorili tudi glede odvoza smeti na pokopališču. 

Sporočamo glede na, ko so smetnjaki polni.   

Komunala bo poskrbela tudi za čiščenje kanalov, v Čemšeniku je to še potrebno izvesti. 

Rado Pirnat: v Brezju je potrebno sanirati in pripeljati vsaj dva tovornjaka peska na cesto 

do Obreza Jankota.  

 

Mitja Lazar pove, da smo podružnični osnovni šoli Čemšenik kupili mrežico za namizni 

tenis. So se odzvali in bili zelo hvaležni.  

Na Vrheh je Bojan Kuder predlagal ravnanje grbine pod planinskim domom, ki je glavni 

vzrok za nanos snega v zimskem času. Veter nanaša sneg na razdalji približno 30-40m, 

kar pomeni nove nanose snega na cesto potem ko zimske službe že opravijo delo in 



so premiki za pluženje tega kratkega odseka neracionalni. V kolikor se volja krajanov 

za rešitev tega problema nadaljuje bo KS pomagala z odkopom, v vrednosti enega 

delovnega dne ur. 

27. 04. je potekal že drugi tradicionalni blagoslov traktorjev pri sv. Lenartu. Krajevna 

skupnost je donirala za pogostitev (pijača). 

 

SKLEP: Člani sveta so seznanjeni s tekočimi aktivnostmi v KS in se strinjajo z delom 

krajevne skupnosti. 

 

Ad 3. 

Ključne razvojne usmeritve Sveta KS v obdobju 2022-2026 

Mitja Lazar: Poleg rednih aktivnosti (zimska služba, utrjevanje cest,…družbene 

dejavnosti,…) se bomo prizadevali za naslednje stvari: 

- Aktivnosti za obnovo prosvetnega doma, kot obnova/ureditev objekta krajevnega 

pomena v večnamenski prostor,… namenjeno različnim aktivnostim in povečanje 

uporabnosti prostora (kulturne, športne, razvedrilne,… dejavnosti..) 

- Obuditev in promocija kulturno – zgodovinske dediščine – povečanje privlačnosti 

ponudbe in naravnih, kulturnih , zgodovinskih danosti. Aktivnosti za spodbujanje 

lokalnega (internet, promocija,…) 

- Asfaltiranje makadamskih cest po vzoru lastne participacije krajanov, delne 

pomoči krajevne skupnosti (do predpriprave – priprava – tampona za asfaltiranje). 

Za vsako cesto se sestanemo z zainteresiranimi krajani in tako pripomoremo k 

hitrejšemu asfaltiranju cest v naslednjih letih.  

- Sodelovanje in pomoči društvom pri njihovem delovanju 

 

SKLEP: Člani sveta se strinjajo s ključnimi razvojnimi usmeritvami Sveta KS v tekočem 

mandatnem obdobju   

 

Ad 4. 

Sklep o imenovanju članov pokopališkega odbora za obdobje 2023-2027  

Mitja Lazar: Po statutu krajevne skupnosti lahko le-te znotraj tega ustanavljamo odbore 

in jih formalizirajo. Zato je predlog za formalizacijo pokopališkega odbora z jasno 

določenim mandatnim obdobjem, nalogami in cilji. Predlog da se uradno ustanovi 

pokopališki odbor s sklepom o ustanovitvi odbora, kjer je imenovanih 8 članov. 

Predlagani člani med sabo izberejo in potrdijo tudi predsednika.  

  

SKLEP: Člani se strinjajo z uradno ustanovitvijo pokopališkega odbora. 

 

Ad 5. 

Seznanitev s predlogom pokopališkega odbora glede višine cen pokopaliških 

storitev 

Na sestanku Pokopališkega odbora so še člani dogovorili o zvišanju cen pokopaliških 

storitev za 10%. Svet KS mora potrditi zvišanje cen.  



 Stara cena Nova cena 

družinski grob    30,99 € 34,09 € 

enojni grob         24,59 € 27,05 € 

žarni grob           24,59 € 27,05 € 

grobnica 37,42 € 41,16 € 

enodnevni najem MV 83,46 € 91,81 € 

dvodnevni najem MV 125,18 € 137,70 € 

Enourni najem MV 50 € 55 € 

 

SKLEP: Člani sveta KS soglasno potrdijo zvišanje cen pokopaliških storitev. 

 

Ad 6. 

Poročilo zimske službe 

Zimska služba je letos bila precej velik strošek. Skupaj smo za pluženje in posipanje cest 

investirali 23.000,00 €.  

Letos, do konca septembra se podpišejo nove pogodbe z izvajalci zimske službe, ki so 

se z zimsko sezono iztekle.  

 

SKLEP: Člani sveta so seznanjeni s stroškom in delom zimske službe v sezoni 

2022/2023. 

 

Ad 7. 

Pobude, predlogi in vprašanja 

Mitja Lazar: v KS že imamo klopce ljubezni. Na občini je na voljo še ena. Predlaga, da 

se jo dvigne za potrebe KS Čemšenik. Lahko bi jo postavili na poti na Čemšeniško na 

»jelenčka« ali kje drugje na poti oz. v krajevni skupnosti. Z usmeritvijo da so klopce 

ljubezni na razglednih točkah z inovativno izvedbo vrtljivega mehanizma (kot je na 

Vrheh). Kar lokalno in tudi širše zelo dobro sprejeto. 

Večer na vasi je letos v organizaciji KS in Športnega društva. Na KS poskrbimo za prijavo 

dogodka na SAZAS in upravno enoto, poskrbimo za tisk na majice (ekipe kmečke igre). 

Vsak od članov sveta KS organizira, da bodo po vaseh sestavljene ekipe dveh deklet in 

treh fantov. 

Še vedno imamo na dolgu izdelavo usmerjevalnih tabel potrjenih iz prejšnjega 

mandata. Na voljo so tri različne grafične kombinacije. Člani sveta KS soglasno 

izglasujejo enega.  

V podjetju AGM Nemec d.o.o. smo dobili v donacijo karte za AquaRomo v Rimskih 

toplicah. Člani sveta se strinjajo, da se podelijo vsem učencem podružnične šole 

Čemšenik in za konec šolskega leta. Hkrati Ema Virant poda pobudo, tudi za donacijo 

sladoleda.  

Glede na to, da je odvoz smeti iz pokopališča precej drag bi se dalo razmisliti o izdelavi 

lastnega komposta. To je zgolj predlog. Glede realizacije bi se bilo potrebno še veliko 

pogovoriti in se glede lokacije in možnosti tega uskladiti s pokopališkim odborom. 

Odvoz smeti namreč bremeni postavko urejanja pokopališč in pogrebne dejavnosti. 



 

SKLEP: Člani sveta so seznanjeni s pobudami. 

 

 

Seja se zaključi ob 21.30 

 

 

Zapisala:                      Predsednik KS Čemšenik, 

Tanja Kovač                                                    Mitja Lazar 


